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Bestyrelsesmødet den 23/5 2022 kl. 18.00-21.00: møde Skærbæk 
Medlemmer af skolebestyrelsen: 
Elever: Mai Strandby 9.a, Kira Strandby 9.c  
Forældre: Karina Bukh, Mette Adriansen, Ulrich Nicolaisen, Karina Borgaard, Lise Jensen, Michael Rix, Frank 
Hansen 
Personale: Carsten Bonde 
Ledelse: Jens Bay, Poul Jacobsen - Jesper Kristensen – Mette Kruse 
  

Fraværende: Ulrich – Mai og Kira 

0.  Godkendelse af referat og dagsorden.  

 

1.        Nyt fra eleverne: Ingenting. Eleverne fraværende 
           Nyt fra medarbejderne: Fagfordelingen er i gang. Ny TR i Taulov – Brian Asløw. 
           Nyt fra formanden: Nyt fra fællesrådsmøde – Budget med udsigt til besparelse. Nærmere følger om,                       
hvordan det vil påvirke skoleområdet. Status på de ukrainske flygtninge.  
           Nyt fra ledelsen: 
- Personale og ansættelser: 7 lærere og 1 pædagog– status (JB). Et forår med mange nye ansatte – nu 7 

lærere og en pædagog. Grundet afgange på pension og folk, som ønsker at prøve noget nyt. Et stærkt 
felt er i hvert fald ansat. 2 i Skærbæk og 6 i Taulov. (Kan SB få oversigt over personalets MTU – Jens 
undersøger). 

- Status ukrainske elever (PJ) – meget få ukrainske børn på Fjordbakkeskolen. 
- Næste skoleår – status (JB) – herunder skift på primærposter, skolerejser, DAU, barsler mm. 

Nyhedsbrev næste måned oplyser om primærbesættelser (dansk og mat). 5 længerevarende barsler 
næste skoleår – dækkes i flere tilfælde af faste lærere fra skoleårets start. Skolerejser planlægges 
(Corona i parentes) – DAU kører efter planen – begejstring fra eleverne. Nye klasser laves den 7/6. 

- Budget og økonomi – underskud på ca. 500.000 kr forventes efter 2022. 
- Nyt om test, prøver og forældrekommunikation (Meddelelsesbog) – uddybes for ny bestyrelse til august 

Er ved at planlægges og oplyses på første SB-møde i august. Vi er dog i første omgang i den rigtige 
retning – test gøres lineære, når de endelig indføres og skal afvikles i efteråret. 

 
 

2. Trivselsundersøgelsen - Orientering og drøftelse 
Afdelingsleder Jesper Kristensen, præsenterer de væsentligste resultater af trivselsundersøgelsen for hele 
skolen og et udpluk af ungemiljøundersøgelsen . 
Efterfølgende drøftelse og perspektivering. 
Ledelsen og skolebestyrelsen har fået en gennemgang af de overordnede resultater. Akt-personalet har fået 
alle klassers resultater, som de nu tager ud i de forskellige teams, hvor resultaterne drøftes. Hvad er målet 
for næste års målinger? Hvor kan der sættes ind? Kan området ”støtte og inspiration” hæves, idet den ligger 
lavt. 
 
Ungeprofilundersøgelse er lavet i Fredericia Kommune – lavet i januar måned. Hvad tænker de unge 
mennesker i vores område. Rapport er lavet på 130 sider, som der kan dykkes ned i. 
Opfodringen er, at både skole og forældre sammen arbejder om at de unge mennesker, så de får et godt 
ungdomsmiljø – områder som bl.a er belyst - at være fuld, gå til sport, netetik, seksualitet. 
Skolen vil analysere tallene og arbejde med de udfordringer, som undersøgelsen viser er udfordrende.  
Hvordan skal tallene ud til forældrene? Og hvordan motiveres forældre til at samarbejde om de unges 
udfordringer ud fra undersøgelsen. 
Forslag: Oplysning på kommende forældremøder, hvor der lyses på undersøgelsen og problemfelterne. 
Suppleres med fakta/highlights i nyhedsbrevet – både gode og dårlige nyheder.  
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Fjordbakkeskolen er højdespringer i Fredericia Kommune på flere områder – negativt set. Både på hvad 
angår debut på alkohol – og hvor mange der har fået en hel genstand. Ikke deltager i sport etc. 
Kan nyhedsbrevet sendes gennem Aula direkte til forældrenes mail? Undersøges. 
Hvad kan forældrene gøre for hinanden for at fremme alles børns udvikling? 
 

3. Forslag fra elevrådet: Mulighed for udgang til Fakta og Netto – eller andre madmuligheder på skolen 
 - Oplæg ved eleverne – fælles drøftelse og afgørelse 
Ingen elever er fremmødt – punktet droppet. 
 

4. Ordensregler 2022-2023 – drøftelse og fastlæggelse (bilag følger på mødet) 
 Ledelsen præsenterer udkast til ordensregler for skoleåret 2022-2023 – med drøftelser og endelig 
konfirmering 
Godkendt – ordensregler skal følges af alt personale. Kontakt den enkelte personale ved 
overtrædelse/spørgsmål. 
 

5. Næste møde – fællesmøde med ny bestyrelse 21/6 18.00-21.00: Punkter og rammer for møde: 
Foreløbige forslag: 
- Forældremøder august-september 
- Forældremødekontakter – fordeling 
- Meddelelsesbogen – de første principper for den nye bestyrelse. 
- Test – og effekt og virkning på skole og på børn 
- Fællesmøde nuværende og ny bestyrelse – forbered spørgsmål til eksisterende bestyrelsesmedlemmer.  
- Hygge – spisning – to bestyrelser og det samlede ledelsesteam 
-  
Ovenstående vedtaget – hele ledelsen inviteres med. 
 
 

6.  Næste skoleårs fokusområder og indsatser – oplæg og drøftelse 
Jens Bay præsenterer skoleledelsen oplæg til næste skoleårs indsatser og fokusområder – Efterfølgende 
drøftelse. 
De 5 nye indsatspunkter blev præsenteret. 
 

7. Eventuelt 
- x-pressen kan det også blive i engelsk? Kommer næste år i Taulov. 
- er udfordringerne blevet større i skolen, som gør børnene mere trætte? 
- er der principper for skærm/mobilbrug i hele skoletiden incl. fritid? Punkt til næste års SB-møde i det 
kommende skoleår. Lise Strøm sørger for at tage punktet op 
 

 

21/6(T): Med blandt andet: 

- Deltagelse af kommende bestyrelse 

- Forældremøder august-september – og bestyrelsesdeltagelse 

- Test generelt – nationale test, ST, Mat – hvordan bruges de og har de en virkning? 

 


